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Martin Michel (mp) 
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Särskilt uttalande 

 

Under §6 angående verksamhetsplanen för 2008 sägs att ”Rådet beslutade lämna 

ärendet utan synpunkter på grund av att man inte kunnat ta del av handlingarna i tid före 

mötet”. 

 

Om ärenden utlyses i sändlista så ska ärendena finnas till hands för politikerna för att i 

god tid hinna läsa igenom innehållet, samråda med tjänstemän och kollegor för att i 

sedvanlig demokratisk ordning kunna lämna ett seriöst och bra yttrande. Vi har 

förståelse för att situationer kan uppstå där det finns en förklaring till varför detta i har 

skett. I sådana fall ska det alltid finnas möjlighet att bordlägga, ändra datum för beslut 

eller på något sätt lösa situationen utan att den demokratiska rätten sätts på undantag. 

 

 

 

 

 

 

 


